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Interpellation – Problematisk frånvaro
Utbildningsnämnden har i kommunplan med årsbudget 2021 och utblick 2022-
2024 fått i uppdrag att fortsätta utvecklingen av främjande, förebyggande och 
tidiga insatser för barn och unga och vidta åtgärder för att öka närvaron i 
skolan och tidigt upptäcka elever i riskzonen för problematisk skolfrånvaro. 
Nämnden ska samverka med socialnämnden och Region Gävleborg. Nationellt 
kan man konstatera att så kallade hemmasittare är ett ökande problem. 
Utbildningsnämndens arbete har naturligtvis påverkats av coronapandemin, 
varför en del åtgärder måhända inte kunnat genomföras ännu.

Med anledning av ovanstående frågar jag Evelyn Klöverstedt (L) 
följande:

- Hur stort är problemet med problematisk frånvaro i Gävles skolor?

- Vilka konkreta åtgärder har vidtagits för att minska problemet med problematisk 
frånvaro i skolan?

- Vilka konkreta åtgärder återstår/planeras år 2021-2022?

Margaretha Larsson (M), ledamot av kommunfullmäktige


